



SEASONS GREETINGS 2020

缤纷冬日，共度佳节 Welcoming the Festive Season

缤纷冬日，广州万富希尔顿酒店为你打造不一样的圣诞惊喜，带来传统圣诞体验与新潮创意的美食推广。赶快相约你的家人和朋友，一同体验以“浪漫魅蓝”为主题的圣诞节，一切尽在广州万富希尔顿酒店。

Hilton Guangzhou Baiyun is pleased to unveil a range of festive gourmet treats from traditional favorites to something more contemporary for this festive season. Bring your friends and family to celebrate Christmas with us!

酝聚酒廊 - 浓情冬日下午茶 Clouds - Lovely Winter Afternoon Tea

齐来我们的酒店大堂吧，畅想极具艺术特色的浓情冬日下午茶，各式精致西点如大虾、法葱及斯巴达面包三文治，布拉塔芝士、风干番茄及罗勒脆皮云吞，“圣诞帽”-草莓酸奶蛋糕，现做手工雪葩等，期待你逐一探索。

Join us at our lobby lounge with our creative High Tea at Clouds. The delicious creations include prawns, chives and ciabatta sandwich, deep-fried dumpling stuffing with burrata cheese, sundried tomato, sweet basil, "Christmas 'Hat" - strawberry yoghurt cake and more for you to discover.

推广时间：
2020年11月26日至12月31日
每天下午2点30分至5点
人民币158元*两位包含双人下午茶和指定饮品

Available from:
26 November to 31 December 2020
between 2:30pm - 5:00pm
RMB 158* for 2 persons.



感趣自助餐厅 Senses All - Day - Dining

满溢温情的十二月，又是家人团圆、聚会的好时刻。行政总厨Allen及他的厨师团队为你打造各式节日美食，恭候你的光临。小朋友们可不要错过平安夜和圣诞节当天圣诞老人将亲临现场，为孩子们派发神秘礼品。

December is the ideal time for gathering with whole family. Indulge the creative festive dishes from Executive Chef Allen and his team at Senses. Don't miss out the chance to meet Santa Claus on Christmas Eve and Christmas Day to receive special gifts.

*以上价格需加收15%的服务费 Above prices are subject to 15% service charge

平安夜自助晚餐 Christmas Eve Buffet Dinner

2020年12月24日，星期四，晚上6点至10点
Thursday, 24 December 2020, 6 pm - 10 pm

成人每位**人民币888元***，包含现开蓝鳍金枪鱼、海胆刺身、爱尔兰鳌虾、爱尔兰、法国、新西兰及日本生蚝、油甘鱼及池鱼王刺身、龙虾浓汤、现场烹饪龙趸、圣诞火腿、低温慢煮澳洲战斧牛排、传统树根蛋糕、莫凡彼雪糕及无限畅饮各式精选红白葡萄酒、软饮等。
平安夜当晚消费的顾客，可获得位上菜式，每人一只清蒸大闸蟹、半只波士顿龙虾配菠菜海鲜意大利饭，同时顾客更可参加现场抽奖活动，有机会赢取酒店总统套房住宿一晚含双人自助早餐、智能手机iPhone 12、希尔顿姐妹酒店住宿及酒店餐饮券等。儿童1米2至1米4之间下，享受**人民币428元***每位。

RMB 888* per person offering a wide array of festive goodies that includes Blue fin Tuna, Sea urchin sashimi, Hamachi sashimi, Yellowtail king fish sashimi. Fresh oyster station includes the oyster imported from New Zealand, French, Ireland and Japan, lobster bisque, Honey glazed ham, Sous-vide Australia to mahawk steak, Christmas noel cakes, Movenpick ice creams and topping off with free flow of red and white wine, soft drinks, beer, cocktail and more.
A fabulous lucky draw for all our diners which will give you a chance to win a night stay at our Presidential Suite with daily breakfast for two, iPhone 12, free night stays at Hilton hotels & resorts plus hotel F&B dining coupons. Children between 1.2 m to 1.4 m enjoy the special rate at **RMB 428*** per person.

圣诞节自助晚餐 Christmas Day Buffet Dinner

2020年12月25日，星期五，晚上6点至10点
Friday, 25 December 2020, 6 pm - 10 pm

成人每位**人民币398元***，包含开胃前菜，圣诞火鸡、火腿、丰富中西美食和精美甜品。

儿童1米2至1米4之间，享受**人民币199元***位。

RMB 398* per person including buffet appetize, Christmas turkey, ham, lavish Chinese and Western hot dishes and attractive desserts.

Children between 1.2 m to 1.4 m enjoy the special rate at RMB 199* per person.

*以上价格需加收15%的服务费 Above prices are subject to 15% service charge

圣诞姜饼屋单品清单 Ginger House Selling Items

供应日期：2020年11月26日 - 2020年12月31日
26 November to 31 December 2020

圣诞姜饼 Santa ginger bread	150g/¥ 48	迷你姜饼屋 Mini ginger bread house	1pc/¥ 88
圣诞马卡龙 Christmas macaron	5pc/¥ 50	斯多伦 Stollen	1pc/¥ 78
卡通马卡龙 Cartoon macarons	1pc/¥ 28	巧克力圣诞老人(大) Chocolate Santa - big	1pc/¥ 188
圣诞曲奇 Assorted Christmas cookies	150g/¥ 38	巧克力圣诞老人(中) Chocolate Santa - medium	1pc/¥ 98
圣诞姜饼树 Christmas ginger bread tree	2pc/¥ 28	巧克力圣诞老人(小) Chocolate Santa - small	1pc/¥ 38
圣诞星星棒棒糖 Christmas star lollipop	4pc/¥ 48	圣诞雪人 Chocolate snowman	1pc/¥ 88
圣诞棒棒糖 Christmas lollipop	4pc/¥ 48	圣诞陶瓷靴子 装巧克力(小) Pralines in ceramic boot - small	1pc/¥ 108
圣诞棉花糖 Christmas marshmallows	4pc/¥ 48	圣诞陶瓷靴子 装巧克力(大) Pralines in ceramic boot - big	1pc/¥ 128
圣诞礼包 Christmas goodies	150g/¥ 48	圣诞树头水果蛋糕 Santa on the log Christmas fruit cake	1pc/¥ 68
圣诞风味曲奇 Basler Brunli (Swiss chocolate spice cookies)	150g/¥ 38	迷你巧克力屋 Mini chocolate house	1pc/¥ 68
星肉桂饼 Cinnamon star	150g/¥ 38		



中国广州市白云区云城东路515、517号 邮编: 510400
515, 517 | Yuncheng Dong Road | Baiyun District | Guangzhou | PRC 510400
电话 T: +86 20 6660 0666 | 传真 F: +86 20 6667 8080
电邮 E: guangzhoubaiyun.reservations@hilton.com